
Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Snine, konaného dňa 04. 09. 2008 

 
Prítomní: Ing. Štefan Milovčík, primátor 
  Ing. Jana Rosičová, prednostka MsÚ 
  Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór 
  MUDr. Marek Andraščík  
  Ing. Miroslav Balog 
  JUDr. Iveta Bžánová 
  Ing. Ján Čop 
  Pavol Diňa 
  Ing. Ján Harmaňoš 
  MUDr. Jozef Homza 
  MVDr. Vladislav Juško 
  MUDr. Mária Kostelníková  
  MUDr. Andrej Kulan 
  Ing. Štefan Nevoľník  
  Mgr. Ľubov Reháková 
  Ing. Jozef Savka 
  Mgr. Juraj Skrip  
  MUDr. Miroslav Suchý  

 
 
Ospravedlnení:  MUDr. Štefan Čopík 
   Mgr. Michal Lukša 
   Anton Vass 
 
Prizvaní:  Mgr. Katarína Harmaňošová, vedúca oddelenia organizačného a vnútorných vecí  
  Mgr. Eva Mihaliková, vedúca oddelenia kultúry a školstva 
  JUDr. Ján Paľovčík, právnik MsÚ  

Ing. Lýdia Gičová, poverená vedením oddelenia výstavby, ÚP, ŽP a SP 
Ing. Jana Makajová, vedúca sociálneho oddelenia  

  JUDr. Michal Harakaľ, oddelenie správy majetku a služieb  
  Mgr. Metod Kamlár, povedený vedením MsP Snina  
  Ing. Ján Alušík, konateľ VPS Snina, s. r. o.   
  Anna Brečková, hovorkyňa  
  Ing. Jozef Cmar, Nemocnica Snina, s. r. o.  
  akademický maliar Andrej Smolák 

Ing. Karol Keher – riaditeľ regionálnej pobočky Slovenská inovačná  
a energetická agentúra 

    
 
Program:  

1. Otvorenie 
2. Správa o činnosti MsR od ostatného zasadnutia MsZ v Snine 
3. Kontrola plnenia uznesení MsR a MsZ k 04. 09. 2008  
4. Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti k 04. 09. 2008  
5. VZN mesta Snina o určení výšky mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 

spojených s činnosťou škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Snina  
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6. Dodatok č. 1 k VZN mesta Snina č. 85/2007 o poskytovaní jednorázového finančného 
príspevku pri narodení tretieho a ďalšieho dieťaťa  

7. Dodatok č. 1 k VZN mesta Snina č. 89/2008 o nakladaní s finančnými prostriedkami 
v sociálnej oblasti  

8. Návrh na poskytnutie finančnej dotácie pre Nemocnicu Snina, s. r. o.  
9. Návrh na poskytnutie dotácií na rok 2008  
10. Informatívna správa o poskytnutých dotáciách za I. polrok 2008 v zmysle VZN mesta Snina 

č. 77/2006  
11. Návrh tretej zmeny rozpočtu mesta Snina na rok 2008  
12. Správa o plnení rozpočtu mesta Snina za I. polrok 2008  
13. Informatívna správa o hospodárení Nemocnice Snina, s. r. o., za I. polrok 2008   
14. Informatívna správa o hospodárení VPS Snina, s. r. o., za I. polrok 2008  
15. Informatívna správa o stave a činnosti MsP Snina k 15. 08. 2008  
16. Vymenovanie do funkcie riaditeľa ZŠ, Ulica 1. mája 12, Snina  
17. Návrh na udelenie Čestného občianstva Mesta Snina  
18. a) Predloženie žiadosti MŠ Snina, Ulica Československej armády 1590, 069 01 Snina 

o nenávratný finančný príspevok v rámci opatrenia 1.1.ROP 
b) Zabezpečenie realizácie projektu pre MŠ Snina, Ulica Československej armády 1590,  
069 01 Snina 
c) Financovanie projektu pre MŠ Snina, Ulica Československej armády 1590, 069 01 Snina 

19. a) Predloženie žiadosti MŠ Snina, Ulica Palárikova 1630/29, 069 01 Snina o nenávratný 
finančný príspevok v rámci opatrenia 1.1.ROP 
b) Zabezpečenie realizácie projektu pre MŠ Snina, Ulica Palárikova 1630/29, 069 01 Snina 
c) Financovanie projektu pre MŠ Snina, MŠ Snina, Ulica Palárikova 1630/29, 069 01 Snina 

20. Dodatok č. 1 k zmluve o nájme hnuteľných vecí  
21. Návrh na trvalé upustenie od vymáhania pohľadávok mesta Snina  
22. 1/74 – Snina, Križovatka, Úprava okružnej križovatky 

Navýšenie finančného príspevku na realizáciu stavby  
23. Výstavba nájomných bytov na Ul. 1. mája  
24. Koncepcia rozvoja mesta Snina v oblasti tepelnej energetiky  
25. Zmena uznesenia MsZ č. 321/2008 zo dňa 17. 04. 2008  
26. Zriadenie vecného bremena pre spoločnosť POLARD, s. r. o., Snina                     
27. Odpredaj bytov z vlastníctva Mesta Snina  
28. Zmluvný prevod nehnuteľností – odpredaj pozemkov parc. č. KNC 2588/35 a 2588/36 
29. Zmluvný prevod nehnuteľností – odpredaj pozemkov parc. č. KNC 1813/154 a 1813/244 
30. Rôzne 
a) Informatívna správa kontrolnej komisie z prejednania sťažnosti petičného výboru obyvateľov 
sídliska I. mesta Snina  
b) Príspevok na plaveckú gramotnosť pre predškolské  i základné školy  
c) Finančná dotácia pre Nadáciu ART.EAST a finančné prostriedky na Dní mesta  
31. Interpelácia poslancov 
32. Záver 

 
 

1. Otvorenie  
 
     Ing. Štefan Milovčík – otvoril devätnáste riadne zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Snine, 
na  ktorom všetkých srdečne privítal. Na dnešné rokovanie boli prizvaní: akademický maliar Andrej 
Smolák, Ing. Karol Keher – riaditeľ regionálnej pobočky Slovenská inovačná a energetická 
agentúra, konateľ spoločnosti Nemocnica Snina, s.r.o. – MUDr. Lukáč, konateľ spoločnosti VPS 
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Snina, s. r. o. – Ing. Ján Alušík,  riaditelia úradov štátnej správy, riaditeľ OO PZ Snina,  náčelník 
MsP a vedúci oddelení MsÚ. 
 
 
Konštatovanie počtu prítomných 
     Podľa prezentácie je v rokovacej miestnosti prítomná  nadpolovičná  väčšina poslancov. 
Konštatuje, že mestské zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 
 
Schválenie programu: 
    Program dnešného rokovania obdržali poslanci v pozvánke spolu s materiálmi.  
 
     Pred zasadnutím MsZ poslanci obdržali materiál č. 31 C) Finančná dotácia pre Nadáciu 
ART.EAST a finančné prostriedky na Dní mesta, ktorý sa nenachádza v pozvánke, ale odporúča ho 
zaradiť do dnešného programu.  
 
Ďalej je potrebné vymeniť si tieto materiály:  
  8) Návrh na poskytnutie finančnej dotácie pre Nemocnicu Snina, s. r. o. – k tomuto materiálu 
doplniť si list od službukonajúcich lekárov na LSPP v Snine. Do návrhu uznesenia pri tomto 
materiály si, prosím,  dopíšte slovné spojenie „LSPP pre dospelých“  
23) Výstavba nájomných bytov na Ul. 1. mája a na Ul. študentskej – vymeniť si celý materiál na 
základe návrhu mestskej rady  
 
Mestská rada odporúča: 
     - opraviť si ukladaciu časť návrhu uznesenia pri materiály č. 30 A) Informatívna správa 
kontrolnej komisie z prejednania sťažnosti petičného výboru obyvateľov sídliska I mesta Snina 
takto:  
„ukladá predsedovi kontrolnej komisie spracovať písomnú odpoveď k jednotlivým bodom sťažnosti 
a odpovedať sťažovateľovi i na NKÚ v zmysle zákona č. 152/1990 Zb. v termíne do 15. 09. 2008.“  
     - z dnešného programu stiahnuť materiál:  
30 B) Príspevok na plaveckú gramotnosť pre predškolské i základné školy   
 
Prosí poslancov, aby boli materiály č. 24)  – Koncepcia rozvoja mesta Snina v oblasti tepelnej 
energetiky a č. 30 C) - Finančná dotácia pre Nadáciu ART.EAST a finančné prostriedky na Dní 
mesta prerokované mimo poradia a to podľa prítomnosti Ing. Kehera a akad. maliara Smoláka.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – navrhuje do programu zaradiť materiál – Návrh revitalizácie mestskej 
časti sídliska I. a materiál – Zámer výstavby obchodného reťazca v lokalite sídliska I.  
 
     Mgr. Juraj Skrip – navrhuje z programu vypustiť materiál č. 24 nakoľko máme Nález 
Ústavného súdu a č. 28 z dôvodu výstavby bytov na Kostrubani. Z časového hľadiska neodporúča 
materiál č. 30 B) vypustiť z dnešného rokovania.  
 
     Ing. Lýdia Gičová – materiál č. 24 sa neprieči Nálezu Ústavného súdu, preto nie je dôvod ho 
vypúšťať z programu.  
 
     Ing. Jana Rosičová – materiál č. 24 bol na verejnom prerokovaní, na ktorom boli prítomní aj 
poslanci MsZ a verejnosť a neboli podané žiadne námietky a pripomienky.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – Nález Ústavného súdu predložiť poslancom počas prestávky dnešného 
rokovania.  
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     Mgr. Juraj Skrip – sťahuje svoj návrh.  
 
     Ing. Jozef Savka – do programu doplniť materiál – Informatívna správa o prácach v RO 
Rybníky a materiál – Odkúpenie nehnuteľností od VÚC Prešov.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – napísal list všetkým poslancom VÚC Prešov aj predsedovi v tom 
zmysle, aby mesto nekupovalo pozemky pri kaštieli, ale boli riešené zámenou za pozemky pri 
gymnáziu. 1.700 tis. Sk za pozemky pri kaštieli sa mu zdá veľa, nakoľko ide o pozemky v meste 
Snina a sú to historické pozemky a VÚC ich dostalo len preto, že vzniklo.  
 
     Ing. Ján Čop – nedávno bolo jemu vyčítané, že on ako poslanec nemôže priamo na MsZ 
predkladať materiál. Preto prosí hlavného kontrolóra, aby vysvetlil Rokovací poriadok MsZ.  
 
     Ing. Miroslav Balog – postup prác vykonaných v RO Rybníky predkladať písomne na každé 
zasadnutie MsZ – úloha.  
 
     Ing. Pavol Marinič – navrhuje aktualizovať rokovací poriadok, pretože v doterajšom môže 
materiály predkladať  primátor na základe plánu práce mestského zastupiteľstva, vlastných návrhov, 
odporúčaní mestskej rady, návrhov jednotlivých komisií a poslancov mestského zastupiteľstva. 
Tieto návrhy musia byť doručené na mestský úrad, najneskôr 10 dní pred plánovaným zasadnutím 
mestského zastupiteľstva. V prípade neskoršieho doručenia budú navrhnuté body prejednané na naj- 
bližšom ďalšom zasadaní. 
 
     Ing. Ján Čop – materiál č.28 nesúvisí s výstavbou malometrážnych bytov na Kostrubani. 
Navrhuje najprv hlasovať o bodoch, ktoré do programu navrhujú zaradiť poslanci a až potom 
o programe ako celku.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – dáva hlasovať o programe aj s navrhovanými doplnkami.  
 
Hlasovanie za program aj s doplnkami:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, 
Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav 
Suchý – 14 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   –- 
 
 
Voľba návrhovej komisie: 
Za členov návrhovej komisie určujem: Ing. Miroslava Baloga                  

Ing. Jána Harmaňoša          
Ing. Štefana Nevoľníka    

 
Hlasovanie za zloženie návrhovej komisie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, MUDr. Jozef 
Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef 
Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý – 11 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   Ing. Miroslav Balog, Ing. Ján Harmaňoš, Ing. Štefan Nevoľník – 3 poslanci  
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Za overovateľov zápisnice určujem:     Mgr. Juraja Skripa    
         Ing. Jozefa Savku        
 
Za zapisovateľku:  p. Moniku Dunajovú 
 
 
       31. Interpelácia poslancov  
     Na prizvaných riaditeľov úradov štátnej správy a riaditeľa OO PZ Snina neboli žiadne otázky.  
 
 

2. Správa o činnosti MsR od ostatného zasadnutia MsZ v Snine 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Ján Čop, zástupca primátora. Spracovala Monika Dunajová, 
zapisovateľka MsR a MsZ, oddelenie organizačné a vnútorných vecí.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – MsR je poradný orgán, preto je potrebné dať žiadosti, ktorým MsR 
neodporúča vyhovieť, na prerokovanie do komisií. Spoločnosť Queen investment, s. r. o. žiadala 
o odkúpenie pozemku parc. č. KNC 2397, Chce vedieť, o aký pozemok ide.  
 
     Ing. Ján Čop – vedúci úradu vedia, že všetky žiadosti maj ísť na prerokovanie do komisií. Ide 
o park oproti Vihorlatu.  
 
     Ing. Jozef Savka – žiada podať bližšiu informáciu ohľadom jednania o komunálnom odpade 
s firmou SEP, n. o.  
 
     Ing. Ján Čop – ponuka, ktorú firma SEP, n. o., dala, bola pre mesto neprijateľná, preto mali dať 
inú ponuku. Poslanci tam boli na služobnej ceste.  
 
     Ing. Ján Alušík – táto spoločnosť má v pláne zriadiť na území východného Slovenska veľkú 
triedičku komunálneho odpadu v objeme 100 tis. tom na rok s tým, že mesto Snina by bolo členom 
združenia. Predložili ponuku a v týchto dňoch mala prísť aj zmluva. V princípe mesto by zbieralo 
odpad, ktorý by sa zvážal do strediska, kde by sa pretriedil. Mesto by za to samozrejme platilo, 
nevie však teraz povedať v akej výške. Vytriedený odpad by sa posielal na recykláciu. Odpad, ktorý 
už nie je vytriediteľný, by sa uskladňoval na našej skládke, za čo by nám spoločnosť SEP, n. o.,  
platila.  
 
     Ing. Miroslav Balog – myslí si, že s touto firmou treba intenzívne rokovať. Pre mesto by to bolo 
ekonomicky veľmi výhodné.  
 
     Ing. Ján Čop – prvá ponuka bola finančne pre mesto nevýhodná, pretože odpad by bol v Snine 
drahší ako doteraz. Preto tu bola požiadavka, aby svoju ponuku prehodnotili.  
 
     Mgr. Juraj Skrip – pri uzneseniach z MsR písať dôvody, prečo MsR odporúča alebo 
neodporúča vyhovieť žiadostiam – úloha.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – predkladá návrh na uznesenie ohľadom predloženia ponuky spoločnosti 
SEP, n. o. Písomné ponuky na strategické investície v meste predkladať poslancom písomne – 
úloha.  
 
     Ing. Ján Harmaňoš – prečítal návrh JUDr. Bžánovej.  
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Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   u k l a d á   Mestskému úradu v Snine na najbližšie zasadnutie 
MsZ predložiť ponuku spoločnosti SEP, n. o., spolu s odpoveďou Mestského úradu Snina, resp. 
primátora.  
 
Hlasovanie: 
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, 
Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav 
Suchý – 14 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 375/2008  
 
 
     Ing. Ján Harmaňoš – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e    n a    v e d o m i e   správu o činnosti Mestskej rady 
v Snine od ostatného zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Snine.  
 
Hlasovanie: 
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, 
Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav 
Suchý – 14 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 376/2008  
 
 
 

3. Kontrola plnenia uznesení MsR a MsZ k 04. 09. 2008  
 
     Písomný materiál predložil a spracoval Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – uznesenie MsZ č. 333/2008 – bod b) ukladá predkladať na každé MsZ 
informatívnu správu o realizácii prác I. etapy v RO Rybníky. Dohodli sme sa, že do toho ideme aj 
z vlastných  finančných prostriedkov. Je to najdôležitejšie z našich projektov. Prečo sa nič nerobí?  
           - uznesenie MsZ č. 329/2008 – fermentovacie zariadenie - prečo nebola 
informácia o tomto na MsZ?  
 
     Ing. Štefan Milovčík – najdôležitejšia je investičná akcia „Výstavba cintorína“. Cintorín je už 
skoro hotový. Parkovisko pri nemocnici je už tiež skoro dokončené. Robilo sa to z vlastných 
peňazí. Z vlastných peňazí sme urobili chodníky v centre a asfaltovanie parkovísk v meste  a ciest 
na Table. Máme  podané projekty pre ZŠ a MŠ. Jeden je už schválený, ostatné sú v štádiu 
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schvaľovania, či príprav projektov. Projekt na kaštieľ je pripravený, čakáme iba na výzvu. Projekt 
na Družbu je pripravený a taktiež čakáme na výzvu.  
 
     JUDr. Ján Paľovčík – čo sa týka námestia, sú tam nevysporiadané pozemky. Prebiehajú 
rokovania o zámene pozemkov s COOP Jednota (prebieha aj súdne konanie).  
 
(na zasadnutie prišiel MUDr. Kulan – 16.00 hod. – spolu 15  poslancov)  
 
     Ing. Jana Rosičová – Motocentrum je tiež vlastníkom pozemkov na námestí, ale prebiehajú 
rokovania ohľadom zámeny  pozemkov.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – fermentovacie zariadenie – mestá a obce do 01. 01. 2006 mali mať 
vyriešený biologicky rozložiteľný odpad. My máme projekt z roku 2004 alebo 2005 za 8 či 10 mil. 
Sk z vlastných peňazí, pretože na tento projekt sa nedajú získať finančné prostriedky z fondov.  
Prišli sme teda s návrhom, aby sme tento odpad fermentovali. Prvá výzva bola asi pred 2 mesiacmi, 
bohužiaľ sme ju nestihli, pretože proces schválenia a povinného spolufinancovania projektu bol 
z rokovania MsZ preložený.  
 
     Ing. Lýdia Gičová – toto zariadenia sa musí posudzovať v zmysle zákona o posudzovaní na 
životné prostredie. Momentálne sa spracúva zámer využitia, ktorý sa postupuje na ministerstvo. 
Proces posudzovania trvá asi 3 mesiace. Následne bude  prebiehať územné a stavebné konanie. 
Potom už môže byť podaná žiadosť.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – najbližšia výzva bude v januári 2009. Robíme intenzívne prípravy, aby 
sme mohli žiadosť podať. Zo zákona sa s tým musíme vysporiadať, keď nechceme byť postihovaní.  
 
     Ing. Lýdia Gičová – prebieha územné konanie na odkanalizovanie okrajových častí mesta a to 
Ul. Jesenského, Ul. daľkovská, Ul. SNP. Územné rozhodnutie by malo byť vydané na budúci 
týždeň. Potom sa dá žiadosť na stavebné povolenie. Termín na podanie žiadosti je 14. 10. 2008, 
pokiaľ nenastanú komplikácie v rámci stavebného konania, termín by sme mali stihnúť.  
 
     Ing. Ján Čop – na verejné osvetlenie je projekt pripravený. Podľa posledných informácií by 16. 
– 17. 09. by mala byť vypísaná výzva. Určite sa do nej zapojíme. Podľa tohto do akej výšky 
budeme môcť žiadať finančné prostriedky, potom budeme rokovať, čo ďalej s verejným osvetlením.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – informoval o podaných projektoch. Investičné akcie ako parkovisko pri 
nemocnici, chodníky, parkoviská a cintorín – toto sú akcie za 50 mil. Sk, ktoré sú ukončené.  
 
     Ing. Lýdia Gičová – revitalizácia areálu kúpalísk v RO Rybníky  - na I. etapu nemáme vydané 
stavebné povolenie. Problém je v tom, že nemáme nájomnú zmluvu na predmetné pozemky 
z dôvodu, že GO plán nie je overený na katastrálnom úrade, pretože došlo k chybám, ktoré je 
potrebné opraviť. Uskutočnilo sa 5 pracovných stretnutí s LPUS a vlastníkmi nehnuteľností. Došlo 
k sporom medzi LPUS a spoluvlastníkmi pozemkov (pán Čornanič) spoločných nehnuteľností, čo 
mám komplikuje našu prácu. Spor sa snažíme vyriešiť. Návrh na vydanie územného rozhodnutia je 
na stavebnom úrade podaný.  
 
     Ing. Jozef Savka – každému poslancovi predložiť prehľad projektov, ich finančné plnenie 
a v akom sú štádiu – úloha.  
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     Ing. Štefan Milovčík – túto informáciu zverejniť aj na internetovej stránke mesta a v novinách – 
úloha. 
 
     Ing. Ján Harmaňoš – prečítal písomný návrh na uznesenie.   
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e   kontrolu plnenia uznesení MsR 
a MsZ k 04. 09. 2008.  
 
Hlasovanie: 
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Andrej Kulan, Ing. 
Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav 
Suchý – 14 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 378/2008  
 
 
Poslancom bol rozdaný Nález Ústavného súdu.  
 
 

24. Koncepcia rozvoja mesta Snina v oblasti tepelnej energetiky  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Lýdia Gičová, 
oddelenie výstavby, ÚP, ŽP a SP.  
 
     Ing. Karol Keher – písomný návrh, ktorý je predložený, je spracovaný tak odborne, že poslanci 
ho môžu schváliť bez akýchkoľvek pripomienok. Mesto je podľa zákona 657/2004 povinné 
spracovať koncepciu rozvoja mesta v oblasti tepelnej energetiky. Ide o to, aby cena tepla bola pre 
konečného odberateľa čo najprijateľnejšia. Koncepcia sa odsúhlasením v MsZ  stáva odvetvovou 
koncepciou a stáva sa tak súčasťou územného plánu. Táto koncepcia umožňuje odpojenie sa od 
centrálneho zdroja tepla, ak žiadateľ preukáže ekonomickú, technickú  a environmentálnu  
výhodnosť odpojenia sa.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – má výhrady k bodu 3 a 6. Navrhuje tieto body zo Zásad pre rozvoj 
zásobovania územia mesta teplom vypustiť.  
 
     Ing. Lýdia Gičová – bod 6 je zakomponovaný v zákone, takže toto preukázanie sa pri odpájaní 
od sústavy centrálneho zdroja tepla požadujeme. Takže v zásadách by to malo byť. Bod 3 tam byť 
nemusí.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – navrhuje teda bod 6 zmeniť takto:  „Pri rozhodovaní o odpojení sa 
objektu spotreby tepla od sústavy CZT za účelom výstavby vlastného zdroja tepla postupovať 
v zmysle zákona 657/2004 Z. z. a súvisiacich predpisov.“ 
 
     Ing. Ján Čop – dáva návrh na ukončenie diskusie k tomuto bodu.  
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Hlasovanie za ukončenie diskusie:  
za: Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník  - 7 poslancov  
proti: Ing. Miroslav Balog, Ing. Jozef Savka – 2 poslanci  
zdržali sa: –-  
nehlasovali: MUDr. Marek Andraščík, JUDr. Iveta Bžánová, MVDr. Vladislav Juško, Mgr. Ľubov 
Reháková, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý – 6 poslancov  
 
(zo zasadnutia odišiel MVDr. Juško – 18.00 hod. – spolu 14 poslancov)  
 
     Ing. Karol Keher – navrhuje, aby sa prijali iba zásady a vynechali sa predkladané varianty.  
 
     Ing. Jozef Savka – je proti tomu, aby sa prijímalo uznesenie v tom zmysle, že v prípade 
prekážok zo strany výrobu centrálneho zdroja tepla a ohrozenia zásobovania obyvateľov mesta 
teplom podľa variantu 1, mesto súhlasí s realizáciou variantu 2.  
 
     Ing. Ján Harmaňoš – prečítal návrh JUDr. Bžánovej – vypustiť bod č. 3 a zmeniť bod č. 6. 
 
Hlasovanie za návrh JUDr. Bžánovej  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, 
Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý – 14 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:   Ing. Ján Harmaňoš – 1 poslanec 
 
     Ing. Jozef Savka – navrhuje vypustiť z uznesenia časť textu: „Po schválení sa koncepcia podľa 
§ 31 ....“ 
 
     Ing. Lýdia Gičová – táto časť sa nedá vypustiť. Je to potrebné v zmysle zákona. Môžeme však 
vypustiť vetu: „a to rozvoj v oblasti ... „ a poslednú vetu.  
 
     Ing. Ján Harmaňoš – prečítal upravený písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine, v súlade s § 31 písm. a) zákona č. 657/2004 Z. z. o tepelnej 
energetike,    s c h v a ľ u j e   Koncepciu rozvoja mesta Snina v oblasti tepelnej energetiky 
a Zásady pre rozvoj zásobovania územia mesta teplom.  
     Po schválení sa „koncepcia“ podľa § 31 písm. a) zákona č. 657/2004 Z. z. stáva súčasťou 
záväznej časti územnoplánovacej dokumentácie mesta.  
 
Príloha k uzneseniu: 
 
Zásady pre rozvoj zásobovania územia mesta teplom 
 
     Na základe ekonomickej výhodnosti, minimalizácie negatívnych vplyvov na životné prostredie 
a so zreteľom na cenu tepla pre konečných spotrebiteľov sa doporučujú  nasledovné zásady pre 
ďalší rozvoj zásobovania územia mesta teplom: 
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1. Stabilizovať existujúci systém centrálneho zásobovania teplom mesta Snina s centrálnym 
zdrojom tepla spoločnosti Energy Snina, a.s. maximálne využívať výkonové kapacity na strane 
výroby a distribúcie tepla a podporovať jeho rozvoj a modernizáciu.  
 
2. Podmieniť pri posudzovaní žiadosti na výstavbu sústavy tepelných zariadení alebo jej časti za 
účelom vydania potvrdenia obce podľa § 12 ods. 6 zák. 657/2004 Z.z. o tepelnej energetike, 
predloženie posúdenia vplyvu dopadu pripravovanej investičnej  akcie na cenu tepla pre konečného 
spotrebiteľa. 
 
3. V prípade, že pripojenie nie je ekonomicky výhodné resp. nie sú vytvorené technické podmienky 
na pripojenie v územných častiach mesta mimo dosahu sústavy centrálneho zásobovania teplom 
preferovať výstavbu zdroja tepla s palivovou základňou zemný plyn, resp. obnoviteľné druhy 
energie alebo ich kombinácia.   
 
4. Pri výstavbe nových a rozsiahle rekonštruovaných veľkých budov (viac ako 1000 m2 úžitkovej 
plochy) podľa § 4 ods. 2 zákona č. 555/2005 o ekonomickej hospodárnosti budov posúdiť 
v príprave jej výstavby technickú, environmentálnu ekonomickú využiteľnosť alternatívnych 
energetických systémov v miest výstavby najmä možnosť využitia tepla zo zdroja centrálneho 
zásobovania teplom.  
 
5. Pri rozhodovaní o odpojení sa objektu spotreby tepla od sústavy CZT za účelom výstavby 
vlastného zdroja tepla postupovať v zmysle zákona 657/2004 Z. z. a súvisiacich predpisov.  
 
6. Podporovať využívanie obnoviteľných zdrojov energie na dodávku tepla hlavne lesnej biomasy, 
poľnohospodárskej biomasy. 
 
7. Vytvárať podmienky pre realizáciu programov zameraných na realizáciu úspor energie na strane 
spotreby tepla v objektoch verejnej správy a bytových domoch (napr. vypracovanie energetických 
auditov v objektoch spotreby tepla financovaných z rozpočtu mesta a zabezpečiť realizáciu  
opatrení navrhnutých v auditoch). 
 
8. Podporovať informačný servis obyvateľov mesta a zodpovedných pracovníkov verejnej správy 
v oblasti šetrenia s energiami.       
 
Hlasovanie: 
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. 
Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav 
Suchý – 14 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 377/2008  
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30 C) Finančná dotácia pre Nadáciu ART.EAST a finančné prostriedky na Dní mesta  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovalo oddelenie 
organizačné a vnútorných vecí a oddelenie kultúry a školstva.  
 
     akad. maliar Andrej Smolák – priblížil projekt „Maľovaný rovník“. Rovník meria 40 075 km. 
Podstata projektu je namaľovanie 40 075 obrazov umelcami, osobnosťami, predstaviteľmi cirkvi, 
prezidentmi, športovcami, starostami miesta a obcí, ministrami a podobne z celého sveta. Zatiaľ ich 
máme cca 100. Obraz bude maľovať aj náš pán prezident.  
 
      Ing. Štefan Milovčík – myslí si, že tento projekt by sme mali bez váhania prijať. Obrazy z tohto 
projektu chceme vystavovať v zrekonštruovanom kaštieli. Oslavy Dní mesta by mali začať 
slávnostným zasadnutím MsZ, na ktorom udelíme čestné občianstvo mesta JUDr. Rollovi, 
odovzdáme ďakovné listy a potom by pokračovali oslavy na námestí kultúrnym programom.  
 
     Ing. Štefan Nevoľník – prešiel tento materiál finančnou komisiou? Dáva poslanecký návrh – 
hlasovať osobitne o dotácii pre nadáciu a osobitne o financiách na oslavy Dní mesta.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – tento materiál nebol prerokovaný na finančnej komisii. Tieto veci však 
chce podporiť.  
 
     Ing. Ján Harmaňoš – návrhová komisia navrhuje hlasovať o každom bode návrhu uznesenia 
zvlášť.  
 
Hlasovanie za samostatné hlasovanie jednotlivých bodov uznesenia:   
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. Miroslav Suchý – 8 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   – Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Harmaňoš, Ing. Štefan 
Nevoľník,  Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip - 6 poslancov 
 
     Ing. Ján Harmaňoš – prečítal prvú časť písomného návrhu na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e 

1. finančnú dotáciu vo výške 150 000,- Sk, t. j. 4 979,09 € pre Nadáciu ART.EAST na nákup 
materiálu v rámci projektu „Maľovaný rovník“ 

 
Hlasovanie za prvú časť uznesenia:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. 
Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý – 13 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:   Ing. Štefan Nevoľník – 1 poslanec 
 
 
     Ing. Ján Harmaňoš – prečítal druhú časť písomného návrhu na uznesenie.  
 

2. finančné prostriedky na zabezpečenie osláv Dní mesta v sume 500 000,- Sk, t. j.                 
16 596,96 €, 
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u k l a d á    mestskému úradu zapracovať uvedené sumy do najbližšej zmeny rozpočtu.  
 
Hlasovanie za druhú časť uznesenia:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Pavol Diňa, Ing. Ján 
Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, 
Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý – 11 poslancov   
proti: Ing. Ján Čop – 1 poslanec  
zdržali sa:   MUDr. Mária Kostelníková, Ing. Štefan Nevoľník – 2 poslanci 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 379/2008  
 
 
     akademický maliar Andrej Smolák – všetkých pozval na výtvarný festival.  
 
 
 

4. Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti k 04. 09. 2008  
 
     Písomný materiál predložil a spracoval Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – žiada stanovisko právnika ku kontrole nakladania s bytom na Ul. 1. 
mája. Agendu o slobodnom prístupe k informáciám by mal mať na starosti jeden pracovník – úloha.  
      
     JUDr. Ján Paľovčík – odmieta sa k tejto časti vyjadrovať, pretože svoje stanovisko dal 
písomne, ale bolo zamietnuté s tým, že je neopodstatnené, preto opúšťa rokovacú miestnosť počas 
rokovania tohto materiálu.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – personálny stav právneho oddelenie je zlý. Navrhuje túto časť 
z rokovania stiahnuť z dôvodu, že nebol prerokovaný s JUDr. Harakaľom a túto časť predložiť na 
najbližšie zasadnutie MsZ.  
 
     Ing. Pavol Marinič – nechápe reakciu JUDr. Paľovčíka, pretože on neútočí na jeho osobu, iba 
kontrolou zistil nedostatky pri odpredaji tohto bytu.  
 
     Ing. Ján Harmaňoš – prečítal návrh JUDr. Bžánovej.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   u k l a d á    hlavnému kontrolórovi na najbližšie zasadnutie 
MsZ predložiť „Kontrolu nakladania s bytom na Ul. 1. mája“ so stanoviskom právnika MsÚ 
a stanoviskom oddelenia správy majetku a služieb.  
 
Hlasovanie: 
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Mária Kostelníková, Ing. 
Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav 
Suchý – 14 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   –- 
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     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 380/2008  
 
     Ing. Ján Harmaňoš – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    b e r i e   n a    v e d o m i e   výsledky kontrolnej činnosti 
k 04. 09. 2008.  
 
Hlasovanie: 
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Mária Kostelníková, Ing. 
Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, MUDr. Miroslav Suchý – 13 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:   Mgr. Juraj Skrip – 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 381/2008  
 
 

5. VZN mesta Snina o určení výšky mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 
spojených s činnosťou škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 
Snina  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Mgr. Eva 
Mihaliková, oddelenie kultúry a školstva.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – jeho návrh aj odporúčanie rady je schváliť VZN uvedené v %.  
 
     Mgr. Juraj Skrip – ak to bude v  %, treba úľavy pre rodiny s dvoma deťmi a viac.  
 
     Ing. Ján Harmaňoš – prečítal písomný návrh v zmysle návrhu Mgr. Skripa.  
 
Návrh na uznesenie v zmysle návrhu Mgr. Skripa:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    s c h v a ľ u j e   Všeobecne záväzné nariadenie mesta Snina č. 
90/2008 o určení výšky mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov spojených s činnosťou 
škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Snina.   
 
Hlasovanie: 
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Mária Kostelníková, Ing. 
Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav 
Suchý – 14 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 382/2008  
 
     Návrh Mgr. Skripa bude zohľadnený v texte všeobecne záväzného nariadenia.  
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6. Dodatok č. 1 k VZN mesta Snina č. 85/2007 o poskytovaní jednorázového finančného 
príspevku pri narodení tretieho a ďalšieho dieťaťa  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Jana 
Makajová, oddelenie sociálnych vecí a rodiny.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – myslí si, že aj pri narodení druhého dieťaťa by mal byť príspevok.  
 
     Ing. Ján Harmaňoš – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    s c h v a ľ u j e   Dodatok č. 1 k VZN mesta Snina č. 85/2007 
o poskytovaní jednorázového finančného príspevku pri narodení tretieho a ďalšieho dieťaťa.  
 
Hlasovanie: 
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Mária Kostelníková, Ing. 
Štefan Nevoľník, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý – 13 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:   Mgr. Ľubov Reháková – 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 383/2008  
 
 
 

7. Dodatok č. 1 k VZN mesta Snina č. 89/2008 o nakladaní s finančnými prostriedkami 
v sociálnej oblasti  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Jana 
Makajová, oddelenie sociálnych vecí a rodiny.  
 
     Ing. Ján Harmaňoš – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    s c h v a ľ u j e   Dodatok č. 1 k VZN mesta Snina č. 89/2008 
o nakladaní s finančnými prostriedkami v sociálnej oblasti.  
 
Hlasovanie: 
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Mária Kostelníková, Ing. 
Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav 
Suchý – 14 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 384/2008  
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8. Návrh na poskytnutie finančnej dotácie pre Nemocnicu Snina, s. r. o.  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovalo oddelenie 
organizačné a vnútorných vecí na návrh poslaneckého klubu KDH a SDKÚ-DS.  
 
     Ing. Ján Harmaňoš – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    s c h v a ľ u j e   finančnú dotáciu vo výške 250 000,- Sk, t. j.  
8 298,48 € pre Nemocnicu Snina, s. r. o., Snina na vnútorné vybavenie ambulancie LSPP pre 
dospelých (hnuteľný majetok),   u k l a d á    mestskému úradu zapracovať uvedenú sumu do 
najbližšej zmeny rozpočtu.  
 
Hlasovanie: 
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Mária Kostelníková, Ing. 
Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav 
Suchý – 14 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 385/2008  
 
 

9. Návrh na poskytnutie dotácií na rok 2008  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Anna Brečková, 
garant komisie na základe návrhu komisie mládeže, kultúry a športu.  
 
     Ing. Ján Čop – v bode 2 navrhuje pre futbalový klub zvýšiť príspevok na 550 tis. Sk.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – je v žiadosti futbalového klubu takáto suma? Nesúhlasí s tým, aby sa 
čiastka zvyšovala dnes. Nech predložia rozpočet. Čo sa týka  Mestského volejbalového oddielu – 
nie sú zaregistrovaný ako občianske združenie a preto im nemôžeme dať dotáciu. Nech sa najprv 
zaregistrujú a potom sa k tomu vrátime.  
 
     MUDr. Miroslav Suchý – vo futbalovom  klube pracujú ľudia dobrovoľne, bez akejkoľvek  
finančnej odmeny.  
 
     Ing. Miroslav Balog – rozdeľovanie financií nerobíme plánovito. Za 6 mesiacov sme vyčerpali 
70 % z dotácií, ktoré sme si v rozpočte vyčlenili.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – mesto dotuje futbal aj nepriamo – prenájom futbalového štadióna a pod.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – navrhuje dotáciu pre Mestský volejbalový oddiel schváliť s tým, že 
peniaze ostanú v depozite do času, kedy sa oddiel nezaregistruje.  
 
     Ing. Ján Harmaňoš – prečítal návrh Ing. Čopa.  
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Hlasovanie o návrhu Ing. Čopa – zvýšenie dotácie futbalovému klubu na 550 tis. Sk:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Andrej 
Kulan, MUDr. Mária Kostelníková, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, 
Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý – 11 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Harmaňoš – 3 poslanci  
 
     Ing. Ján Harmaňoš – prečítal upravený písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    s c h v a ľ u j e 

1. výšku dotácií určených na prerozdelenie primátorom mesta tak, ako je uvedené v prílohe 
uznesenia,  

2. prerozdelenie dotácií určených pre športové kluby vo výške 700 000,- Sk, t. j. 23 235,74 € 
tak, ako je uvedené v prílohe uznesenia,  

3.  prerozdelenie dotácií určených pre občianske združenia vo výške 30 000,- Sk, t j. 995,82 € 
tak, ako je uvedené v prílohe uznesenia.  

 
Príloha k uzneseniu MsZ č. 386/2008 zo dňa 04. 09. 2008: 
 
K bodu 1 
Výška dotácií určená na prerozdelenie primátorom mesta     75 tis. Sk/2 489,54 € 
 
K bodu 2 
Športové kluby 
Mestský futbalový klub Snina 
- dopravné náklady                  550 tis. Sk/18 256,66 € 
 
Zápasnícky klub Vihorlat Snina 
- dopravné náklady          50 tis. Sk/1 659,70 € 
 
Mestský volejbalový oddiel Snina 
- zakúpenie športovo-technického materiálu a športového výstroja (peniaze budú vyplatené až po 
registrácii oddielu)                100 tis. Sk/3 319,39 € 
 
K bodu 3 
Občianske združenia 
Rómske centrum TERNIPEN  
- projekt V. Tvorivá dielňa – cestovné náklady a náklady na ubytovanie   30 tis. Sk/995,82 € 
 
Hlasovanie: 
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Mária Kostelníková, Ing. 
Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav 
Suchý – 14 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 386/2008  
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10. Informatívna správa o poskytnutých dotáciách za I. polrok 2008 v zmysle VZN mesta 
Snina č. 77/2006  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Anna Brečková, 
garant komisie.  
 
     Ing. Ján Harmaňoš – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e   informatívnu správu 
o poskytnutých dotáciách za I. polrok 2008 v zmysle VZN mesta Snina č. 77/2006.  
 
Hlasovanie: 
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Mária Kostelníková, Ing. 
Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav 
Suchý – 14 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 387/2008  
 
 

11. Návrh tretej zmeny rozpočtu mesta Snina na rok 2008  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. mesta. Spracovali Ing. Jana 
Rosičová, prednostka a Ing. Dana Mariničová, oddelenie finančné.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – myslí si, že materiál č. 23 by mal byť schvaľovaný pred zmenou 
rozpočtu  Ide o veľmi vážnu vec a veľké peniaze. Na dlhé roky to zaťaží rozpočet mesta. predložiť 
finančný rozpočet na akciu „Výstavba nájomných bytov na Ul. 1. mája Snina“ – úloha.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – je tu možnosť získať finančné prostriedky, preto je tu tento materiál. 
V priebehu januára musia byť žiadosti na ministerstve výstavby, aby mohli byť zaradené do 
štátneho rozpočtu.  
 
     Ing. Lýdia Gičová – počet bytov na Ul. 1. mája by bol iba 24, nie 33 a to z dôvodu 
inžinierskych sieti na pozemku.  
 
(zo zasadnutia odišiel MUDr. Homza – 19.40 hod. – spolu 13 poslancov) 
 
     MUDr. Andrej Kulan – treba perspektívne pozerať do budúcnosti. Mladí lekári by prišli do 
Sniny, ale nemajú kde bývať. On tento návrh podporuje.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – veľa mladých ľudí má záujem o IBV. Bolo by lepšie dať mladým 
rodinám pozemok za 1,- Sk, aby si postavili radovú zástavbu IBV. Mesto by to nestálo nič. 
V prípade bytov by sa občania skladali na nájom v týchto bytoch, pretože z ich peňazí by sa splácal 
úver.  
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     Ing. Jozef Savka – nesúhlasí s lokalitou na Ul. 1. mája (bývalá Stupavská). Ide o lokalitu, ktorá 
je často zalievaná Pčolinkou. Ak sa chceme púšťať do takejto výstavby, mali by sme postaviť 
bytovku pri blokoch na Ul. 1. mája oproti rodinnému domu p. Zabuďka.  

- k materiálu č. 23 - je proti investovaniu financií do kruhovej križovatky. 
Nejde o náš majetok  
 
     Ing. Lýdia Gičová – inú vhodnú lokalitu ako je pozemok Stupavská na bytovku sme nenašli. 
Nevie sa vyjadriť k lokalite, ktorú navrhuje Ing. Savka. 
 
     Ing. Jozef Savka – navrhuje, aby bolo rokovanie prerušené a nepokračovalo sa ďalej.  
 
     Mgr. Juraj Skrip – vie o 20 rodinách, ktoré majú vážny záujem o výstavbu rodinných domov 
a nie o byty. Preto sa treba zaoberať  týmto a nájsť vhodné miesto na výstavbu IBV.  
 
 
 

22. 1/74 – Snina, Križovatka, Úprava okružnej križovatky 
Navýšenie finančného príspevku na realizáciu stavby  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Lýdia Gičová, 
oddelenie výstavby, ÚP, ŽP a SP.  
 
     Ing. Ján Harmaňoš – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    s c h v a ľ u j e   navýšenie finančného príspevku o 118 000,- 
Sk, t. j. 3 916,88 € na realizáciu stavby I/74 – Snina, Križovatka, Úpravy okružnej križovatky pre 
stavebníka Slovenská správa ciest, Investičná výstavba a správa ciest Košice podľa výsledkov 
verejného obstarávania vo výške 50 % z celkových nákladov stavby, t. j. na celkovú výšku          
418 000,- Sk, t. j. 13 875,06 €.  
 
Hlasovanie: 
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Andrej Kulan, 
MUDr. Mária Kostelníková, Ing. Štefan Nevoľník, MUDr. Miroslav Suchý – 8 poslancov   
proti: Ing. Jozef Savka – 1 poslanec  
zdržali sa:   Ing. Miroslav Balog, Mgr. Ľubov Reháková, Mgr. Juraj Skrip – 3 poslanci 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 388/2008  
 
 

 
23. Výstavba nájomných bytov na Ul. 1. mája  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Lýdia Gičová, 
oddelenie výstavby, ÚP, ŽP a SP.  
 
     Ing. Ján Harmaňoš – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
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Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    s c h v a ľ u j e   realizáciu investičnej akcie Výstavba 
nájomných bytov na Ul. 1. mája na pozemku parc. č. KNC 1576/1, k. ú. Snina, z prostriedkov 
Ministerstva výstavby a regionálneho rozvoja SR a Štátneho fondu rozvoja bývania,   u k l a d á 
Mestskému úradu Snina preveriť vhodnosť lokality na Ul. študentskej medzi bytovým domom M5 
a novostavbou polyfunkčného domu na parc. č. KNC 142/2, k. ú. Snina, pre výstavbu nájomných 
bytov. V prípade vhodnosti lokality zabezpečiť realizáciu tejto investičnej akcie z prostriedkov 
Ministerstva výstavby a regionálneho rozvoja SR a Štátneho fondu rozvoja bývania.  
 
Hlasovanie: 
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Mária 
Kostelníková, Ing. Štefan Nevoľník, MUDr. Miroslav Suchý – 7 poslancov   
proti: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Jozef Savka – 3 poslanci  
zdržali sa:   Ing. Ján Harmaňoš,  Mgr. Ľubov Reháková, Mgr. Juraj Skrip – 3 poslanci 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 389/2008  
 
 
 

11. Návrh tretej zmeny rozpočtu mesta Snina na rok 2008  
 
     Ing. Ján Harmaňoš – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    b e r i e   n a    v e d o m i e   dôvodovú správu,   s c h v a -     
ľ u j e   zmenu rozpočtu na rok 2008 takto:  
BEŽNÝ   ROZPOČET:  - zvýšenie príjmov o 1 564 000,- Sk, t. j. 51 915,29 € 
     - zvýšenie výdavkov o 2 993 000,- Sk, t. j. 99 349,40 € 
KAPITÁLOVÝ   ROZPOČET: - zvýšenie príjmov o 2 125 000,- Sk, t. j. 70 537,08 €  
     - zvýšenie výdavkov o 1 166 000,- Sk, t. j. 38 704,11 € 
FINANČNÉ   OPERÁCIE:  - zvýšenie príjmov o 470 000,- Sk, t. j. 15 601,14 €. 
Rozpočet po úpravu bude:  
     Príjmy   Výdavky  Prebytok/Schodok 
BEŽNÝ   ROZPOČET  284 242 000,- Sk 244 742 000,- Sk + 39 500 000,- Sk  
         9 435 105,88 €      8 123 946,09 € +   1 311 159,79 €    
KAPITÁLOVÝ   ROZPOČET   18 801 000,- Sk 113 167 000,- Sk - 94 366 000,- Sk  
           624 078,87 €     3 756 456,22 € -    3 132 377,35 € 
FINANČNÉ   OPERÁCIE    59 037 000,- Sk     4 171 000,- Sk + 54 866 000,- Sk  
         1 959 669,39 €        138 451,83 € +   1 821 217,56 € 
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, MUDr. Miroslav Suchý – 8 poslancov  
proti: –- 
zdržali sa: –- 
 
Pri tomto hlasovaní bol nedostatočný počet prítomných poslancov.  
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     Ing. Štefan Milovčík – keďže je v rokovacej miestnosti nedostatočný počet prítomných 
poslancov, prerušuje dnešné rokovanie. Pokračovanie bude v pondelok 08. 09. 2008 o 15.00 hod.  
 
 
 

Zápisnica  
z pokračovanie zasadnutia MsZ zo dňa 04. 09. 2008, konaného dňa 08. 09. 2008   

 
Prítomní: Ing. Štefan Milovčík, primátor 
  Ing. Jana Rosičová, prednostka MsÚ 
  Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór 
  MUDr. Marek Andraščík  
  Ing. Miroslav Balog 
  JUDr. Iveta Bžánová 
  Ing. Ján Čop 
  Pavol Diňa 
  Ing. Ján Harmaňoš 
  MUDr. Mária Kostelníková  
  MUDr. Andrej Kulan 
  Ing. Štefan Nevoľník  
  Ing. Jozef Savka 
  Mgr. Juraj Skrip  
  MUDr. Miroslav Suchý  

Anton Vass 
 
Ospravedlnení:  MUDr. Štefan Čopík 
   MUDr. Jozef Homza 
   MVDr. Vladislav Juško 
   Mgr. Michal Lukša 
   Mgr. Ľubov Reháková 
    
 
Prizvaní:  Mgr. Katarína Harmaňošová, vedúca oddelenia organizačného a vnútorných vecí  
  Mgr. Eva Mihaliková, vedúca oddelenia kultúry a školstva 
  JUDr. Ján Paľovčík, právnik MsÚ  

Ing. Lýdia Gičová, poverená vedením oddelenia výstavby, ÚP, ŽP a SP 
Ing. Jana Makajová, vedúca sociálneho oddelenia  

  JUDr. Michal Harakaľ, oddelenie správy majetku a služieb  
  Mgr. Metod Kamlár, povedený vedením MsP Snina  
  Ing. Ján Alušík, konateľ VPS Snina, s. r. o.   
  Anna Brečková, hovorkyňa  
  Ing. Jozef Cmar, Nemocnica Snina, s. r. o.  
  akademický maliar Andrej Smolák 

Ing. Karol Keher – riaditeľ regionálnej pobočky Slovenská inovačná  
a energetická agentúra 
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11. Návrh tretej zmeny rozpočtu mesta Snina na rok 2008  
 
     Ing. Ján Harmaňoš – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    b e r i e   n a    v e d o m i e   dôvodovú správu,   s c h v a -     
ľ u j e   zmenu rozpočtu na rok 2008 takto:  
BEŽNÝ   ROZPOČET:  - zvýšenie príjmov o 1 564 000,- Sk, t. j. 51 915,29 € 
     - zvýšenie výdavkov o 2 993 000,- Sk, t. j. 99 349,40 € 
KAPITÁLOVÝ   ROZPOČET: - zvýšenie príjmov o 2 125 000,- Sk, t. j. 70 537,08 €  
     - zvýšenie výdavkov o 1 166 000,- Sk, t. j. 38 704,11 € 
FINANČNÉ   OPERÁCIE:  - zvýšenie príjmov o 470 000,- Sk, t. j. 15 601,14 €. 
Rozpočet po úpravu bude:  
     Príjmy   Výdavky  Prebytok/Schodok 
BEŽNÝ   ROZPOČET  284 242 000,- Sk 244 742 000,- Sk + 39 500 000,- Sk  
         9 435 105,88 €      8 123 946,09 € +   1 311 159,79 €    
KAPITÁLOVÝ   ROZPOČET   18 801 000,- Sk 113 167 000,- Sk - 94 366 000,- Sk  
           624 078,87 €     3 756 456,22 € -    3 132 377,35 € 
FINANČNÉ   OPERÁCIE    59 037 000,- Sk     4 171 000,- Sk + 54 866 000,- Sk  
         1 959 669,39 €        138 451,83 € +   1 821 217,56 € 
 
Hlasovanie: 
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Mária 
Kostelníková, Ing. Štefan Nevoľník, Anton Vass – 7 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   Ing. Miroslav Balog, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip – 3 poslanci 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 390/2008  
  
 
 

12. Správa o plnení rozpočtu mesta Snina za I. polrok 2008  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. mesta. Spracovali Ing. Jana 
Rosičová, prednostka a Ing. Dana Mariničová, oddelenie finančné.  
 
     Ing. Ján Harmaňoš – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e   správu o plnení rozpočtu mesta 
Snina za I. polrok 2008.  
 
Hlasovanie: 
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Mária 
Kostelníková, Ing. Štefan Nevoľník, Anton Vass – 7 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   Ing. Miroslav Balog, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip – 3 poslanci 
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     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 391/2008  
 
 
(na zasadnutie prišli JUDr. Bžánová a MUDr. Kulan – 15.18 hod. – spolu 12 poslancov)  
 
 
 

13. Informatívna správa o hospodárení Nemocnice Snina, s. r. o., za I. polrok 2008   
 
     Písomný materiál predložil MUDr. Vincent Lukáč, konateľ spoločnosti Nemocnica Snina, s. r. o. 
Spracoval Ing. Jozef Cmar, Nemocnica Snina, s. r. o.  
 
     Ing. Ján Harmaňoš – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e   informatívnu správu 
o hospodárení Nemocnice Snina, s. r. o., za I. polrok 2008.  
 
Hlasovanie: 
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Ing. 
Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, Anton Vass – 12 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 392/2008  
 
 

14. Informatívna správa o hospodárení VPS Snina, s. r. o., za I. polrok 2008  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Ján Alušík, konateľ spoločnosti VPS Snina, s. r. o. Spracoval 
Zdeněk Škovran, ekonóm VPS Snina, s. r. o.  
 
     Ing. Ján Harmaňoš – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    b e r i e   n a    v e d o m i e   predloženú správu 
k dosiahnutým výsledkom hospodárenia VPS Snina, s. r. o., za I. polrok 2008.  
 
Hlasovanie: 
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Ing. 
Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, Anton Vass – 12 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 393/2008 
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15. Informatívna správa o stave a činnosti MsP Snina k 15. 08. 2008  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval Mgr. Metod 
Kamlár, poverený vedením MsP Snina.  
 
     Ing. Ján Čop – 3 000 priestupkov bolo riešených v meste, ktoré je počtom obyvateľov podobné 
nášmu mestu. Nezdá sa mu, aby v Snine bolo iba 659 priestupkov. Určite sú tu rezervy. Myslí si, že 
policajti by mali byť odmeňovaní podľa počtu riešených priestupkov a taktiež by sme nemali 
zamestnávať policajtov, ktorí chodia iba do práce a neriešia problémy v Snine.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – do konca roka prehodnotiť prácu jednotlivých policajtov – úloha.  
 
     Ing. Miroslav Balog – pripraviť hodnotiaci materiál o jednotlivých policajtoch (pripravenosť 
fyzická, psychická, služobné cesty, počet riešených priestupkov a pod.).  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – MsZ nemá právomoc hodnotiť  prácu jednotlivých policajtov. Je to 
v právomoci primátora.  
 
     Ing. Ján Harmaňoš – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    b e r i e   n a    v e d o m i e   informatívnu správu o stave 
a činnosti Mestskej polície Snina k 15. 08. 2008.  
 
Hlasovanie: 
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Ing. 
Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, Anton Vass – 12 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 394/2008  
 
 
 

16. Vymenovanie do funkcie riaditeľa ZŠ, Ulica 1. mája 12, Snina  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Mgr. Eva 
Mihaliková, oddelenie kultúry a školstva.  
 
     Ing. Ján Harmaňoš – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    b e r i e   n a    v e d o m i e   vymenovanie PaedDr. Evalda 
Štofíka, bytom 069 01 Snina do funkcie riaditeľa Základnej školy, Ulica 1. mája 12, Snina 
s účinnosťou od 21. 08. 2008 primátorom mesta Snina.  
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Hlasovanie: 
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Ing. 
Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, Anton Vass – 12 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 395/2008  
 
 

17. Návrh na udelenie Čestného občianstva Mesta Snina  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Mgr. Katarína 
Harmaňošová, oddelenie organizačné a vnútorných vecí.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – JUDr. Roll je potomok z rodu Rollovcov. Tento rod vlastnil kaštieľ 
v Snine. V dôvodovej správe opraviť chybu, pretože nejde o sochu Prometheusa, ale o sochu 
Herkulesa.  
 
(na zasadnutie prišiel MUDr. Suchý – 15.35 hod. – spolu 13 poslancov)  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – navrhuje opraviť uznesenie a JUDr. Rollovi udeliť čestné občianstvo 
nie za zásluhy v oblasti kultúry, ale preto, že je potomok rodu Rollovcov, ktorí sa zaslúžili o rozvoj 
mesta Snina.  
 
     Ing. Ján Harmaňoš – prečítal upravený písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   u d e ľ u j e   čestné občianstvo Mesta Snina JUDr. Dušanovi 
Rollovi, potomkovi rodiny Rollovcov, ktorí sa mimoriadne zaslúžili o rozvoj mesta Snina, a ktorý 
sa mimoriadne zaslúžil o dobré meno mesta Snina svojou činnosťou v oblasti kultúry a výtvarného 
umenia.   
 
Hlasovanie: 
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Ing. 
Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 13 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 396/2008  
 
 

18. a) Predloženie žiadosti MŠ Snina, Ulica Československej armády 1590, 069 01 Snina 
o nenávratný finančný príspevok v rámci opatrenia 1.1.ROP 

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Marta 
Mrázová, útvar regionálneho rozvoja.  
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     Ing. Ján Harmaňoš – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e  predloženie žiadosti o nenávratný finančný 
príspevok v rámci opatrenia 1.1. ROP na realizáciu projektu „Rekonštrukcia a modernizácia 
Materskej školy  na Ul. Čsl. armády v Snine“, ktorý je realizovaný pre Materskú školu Snina, 
Ulica Československej armády 1590, 069 01 Snina a ktorý je v súlade s Miestnym rozvojovým 
a akčným plánom mesta Snina na roky 2005 – 2014.  
 
Hlasovanie: 
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Ing. 
Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 13 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 397/2008  
 
 
 

b) Zabezpečenie realizácie projektu pre MŠ Snina, Ulica Československej armády 
1590,  069 01 Snina 

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Marta 
Mrázová, útvar regionálneho rozvoja.  
 
     Ing. Ján Harmaňoš – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   zabezpečenie realizácie projektu 
„Rekonštrukcia a modernizácia Materskej školy na Ul. Čsl. armády v Snine“ pre Materskú 
školu Snina, Ulica Československej armády 1590, 069 01 Snina, po schválení žiadosti o nenávratný 
finančný príspevok.  
 
Hlasovanie: 
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Ing. 
Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 13 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 398/2008  
 

 
 
 
 
 



 26 

c) Financovanie projektu pre MŠ Snina, Ulica Československej armády 1590, 069 01 
Snina 

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Marta 
Mrázová, útvar regionálneho rozvoja.  
 
     Ing. Ján Harmaňoš – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e  financovanie projektu „Rekonštrukcia 
a modernizácia Materskej školy na Ul. Čsl. armády v Snine“, ktorý je realizovaný pre Materskú 
školu Snina, Ulica Československej armády 1590, 069 01 Snina vo výške 5 % z celkových 
oprávnených nákladov na projekt, t. j. vo výške 400 758,61 Sk  (13 302,75 €).  
 
Hlasovanie: 
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Ing. 
Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 13 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 399/2008  
 
 

19. a) Predloženie žiadosti MŠ Snina, Ulica Palárikova 1630/29, 069 01 Snina o nenávratný 
finančný príspevok v rámci opatrenia 1.1.ROP 

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Marta 
Mrázová, útvar regionálneho rozvoja.  
 
     Ing. Ján Harmaňoš – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   predloženie žiadosti o nenávratný finančný 
príspevok v rámci opatrenia 1.1. ROP na realizáciu projektu „Materská škola Ul. Palárikova – 
rekonštrukcia infraštruktúry vzdelávania“, ktorý je realizovaný pre Materskú školu Snina, Ulica 
Palárikova 1630/29, 069 01 Snina a ktorý je v súlade s Miestnym rozvojovým a akčným plánom 
mesta Snina na roky 2005 – 2014.  
 
Hlasovanie: 
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Ing. 
Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 13 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   –-   
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 400/2008  
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b) Zabezpečenie realizácie projektu pre MŠ Snina, Ulica Palárikova 1630/29, 069 01 
Snina 

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Marta 
Mrázová, útvar regionálneho rozvoja.  
 
     Ing. Ján Harmaňoš – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    s c h v a ľ u j e   zabezpečenie realizácie projektu „Materská 
škola Ul. Palárikova – rekonštrukcia infraštruktúry vzdelávania“ pre Materskú školu Snina, 
Ulica Palárikova 1630/29, 069 01 Snina, po schválení žiadosti o nenávratný finančný príspevok.  
 
Hlasovanie: 
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Ing. 
Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 13 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   –-        
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 401/2008  
 
 

c) Financovanie projektu pre MŠ Snina, MŠ Snina, Ulica Palárikova 1630/29, 069 01 
Snina 

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Marta 
Mrázová, útvar regionálneho rozvoja.  
 
     Ing. Ján Harmaňoš – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    s c h v a ľ u j e   financovanie projektu„Materská škola Ul. 
Palárikova – rekonštrukcia infraštruktúry vzdelávania“, ktorý je realizovaný pre Materskú 
školu Snina, Ulica Palárikova 1630/29, 069 01 Snina vo výške 5 % z celkových oprávnených 
nákladov na projekt, t. j. vo výške 463 905,- Sk  (15 398,82 €).  
 
Hlasovanie: 
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Ing. 
Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 13 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 402/2008  
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20. Dodatok č. 1 k zmluve o nájme hnuteľných vecí  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Michal 
Harakaľ, oddelenie správy majetku a služieb.  
 
     Ing. Ján Harmaňoš – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    s c h v a ľ u j e   Dodatok č. 1 k Zmluve o nájme hnuteľných 
vecí uzatvorenej medzi Mestom Snina a Verejnoprospešnými službami Snina, s. r. o., Snina, ktorý 
tvorí prílohu tohto uznesenia.   
 
Hlasovanie: 
za: MUDr. Marek Andraščík, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, 
MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. 
Miroslav Suchý, Anton Vass – 11 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   Ing. Miroslav Balog, Ing. Jozef Savka – 2 poslanci  
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 403/2008  

 
 
 
21. Návrh na trvalé upustenie od vymáhania pohľadávok mesta Snina  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 
právnik MsÚ.  
 
     Ing. Pavol Marinič – navrhuje z uznesenia vypustiť firmu MIZA, s. r. o. 
 
     Ing. Ján Harmaňoš – prečítal upravený písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    s c h v a ľ u j e   trvalé upustenie od vymáhania pohľadávok 
podľa prílohy v celkovej výške 285 808,40 Sk, t. j.  9 487,10 €.  
 
Hlasovanie: 
za: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, 
MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. 
Miroslav Suchý, Anton Vass – 11 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   MUDr. Marek Andraščík, Ing. Jozef Savka – 2 poslanci 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 404/2008  
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25. Zmena uznesenia MsZ č. 321/2008 zo dňa 17. 04. 2008  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Michal 
Harakaľ, oddelenie správy majetku a služieb.  
 
     Ing. Ján Harmaňoš – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   r u š í    uznesenie MsZ č. 321/2008 zo dňa 17. 04. 2008,        
s c h v a ľ u j e   odpredaj hnuteľného majetku za kúpnu cenu 1 092 281,93 Sk, t. j. 36 257,12 €, 
ktorá pozostáva: 

A) 2,5 % z obstarávacej hodnoty  
1. Drobný hmotný majetok    272 018,98 Sk, t. j.   9 029,38 € 
2. Drobný nehmotný majetok                1 288,85 Sk, t. j.        42,78 € 
3. Skladový materiál      27 251,90 Sk, t. j.      904,60 € 
4. Ostatný materiál na sklade       5 857,00 Sk, t. j.      194,42 € 
 

B) z nákupnej hodnoty  
1. Tovar v pohrebných službách  251 549,00 Sk, t. j.   8 349,90 € 
2. PHM + oleje    516 080,36 Sk, t. j. 17 130,72 € 
3. Ceniny            275,00 Sk, t. j.          9,13 € 
4. Potraviny        17 960,84 Sk, t. j.   596,19 €.  
 
Hlasovanie: 
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Ing. 
Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 13 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 405/2008  
 
 

26. Zriadenie vecného bremena pre spoločnosť POLARD, s. r. o., Snina                     
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Michal 
Harakaľ, oddelenie správy majetku a služieb.  
 
     Ing. Ján Harmaňoš – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    s ú h l a s í   so zriadením vecného bremena k pozemku parc. 
č. KNC 2591/2 vo výmere 4464 m2, druh pozemku – ostatná plocha, k. ú. Snina, zapísaný na LV č. 
3200 – Mesto Snina, a to pre spoločnosť POLARD, s. r. o., Snina, Nad Cirochou č. 2329,  
v zastúpení Pavol Petruňák – konateľ spoločnosti, ktoré spočíva v povinnosti vlastníka predmetného 
pozemku, ktorým je Mesto Snina, strpieť vedenie elektrickej prípojky cez parcelu č. KNC 2591/2 
podľa priloženého GP č. 34818766-13/2008 zo dňa 12. 06. 2008, vyhotoveného Ing. Richardom 
Nagyom – GEONA, Strojárska 1831, Snina, v prospech spoločnosti POLARD, s. r. o., Snina, Nad 
Cirochou 2329, v zastúpení Pavol Petruňák – konateľ spoločnosti.  



 30 

    Vecné bremeno sa zriaďuje za odplatu a to vo výške 20 % z ceny pozemku v takom rozsahu, 
v akom má byť vecné  bremeno zriadené (dĺžka prípojky x ochranné pásmo x 20 % z ceny 
vypočítanej podľa prijatých „Zásad odpredaja pozemkov na podnikateľské účely v Meste Snina“),  
t. j. 4 307,20 Sk = 142,97 € (6,73 m x 4 m x 20 % z 800,- Sk/m2, t. j. 26,5551 €/m2).  
 
Hlasovanie: 
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Ing. 
Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 13 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 406/2008  
 
 

27. Odpredaj bytov z vlastníctva Mesta Snina  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Michal 
Harakaľ, oddelenie správy majetku a služieb.  
 
     Ing. Ján Harmaňoš – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
    Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   odpredaj: 

- bytu č. 35 na Ul. vihorlatskej 1415 v Snine, LV 4929, postavený na parcele č. KNC 
2297/38, LV 6830, k. ú. Snina, 

- spoluvlastníckeho podielu na spoločných častiach a spoločných zariadeniach, 
- pozemku v podiele 49/1750 

z vlastníctva Mesta Snina v zmysle zákona č. 182/1993 Z. z. o vlastníctve bytov a nebytových 
priestorov v znení neskorších zmien a doplnkov a v súlade s VZN mesta Snina č. 29/1995 a jeho 
doplnkov podľa návrhu, ktorý tvorí súčasť uznesenia, s podmienkou úhrady nákladov súvisiacich 
s prevodom zo strany kupujúcich.   
 
Hlasovanie: 
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Ing. 
Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 13 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 407/2008  
 
 
 

28. Zmluvný prevod nehnuteľností – odpredaj pozemkov parc. č. KNC 2588/35 a 2588/36 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Michal 
Harakaľ, oddelenie správy majetku a služieb.  
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     Ing. Ján Harmaňoš – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    s c h v a ľ u j e  zmluvný prevod nehnuteľností – odpredaj 
pozemkov: 

- parc. č. KNC 2588/35 vo výmere 480 m2, druh pozemku – zastavaná plocha,  
- parc. č. KNC 2588/36 vo výmere 1232 m2, druh pozemku – zastavaná plocha,  

k. ú. Snina, zapísané na LV č. 3200 – Mesto Snina, pre spoločnosť BEKY, a. s., Podrybnícka 1, 
Snina, v zastúpení Ján Vajda – člen predstavenstva, za cenu 428 000,- Sk (14 207,00 €), t. j. 250,- 
Sk/m2 (8,2985 €/m2), s podmienkou zriadenia práva vecného bremena – právo prechodu cez areál 
firmy BEKY, a. s., Snina v prospech mesta Snina a tretích osôb a vecného bremena na uloženie 
a správu vodovodu a kanalizácie v prospech VVS, a. s., Košice podľa vyhotovenia GP.  
 
Hlasovanie: 
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, 
MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 11 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip – 2 poslanci 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 408/2008  
 
 
 

29. Zmluvný prevod nehnuteľností – odpredaj pozemkov parc. č. KNC 1813/154 
a 1813/244 

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Michal 
Harakaľ, oddelenie správy majetku a služieb.  
 
     Ing. Ján Harmaňoš – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    s c h v a ľ u j e   zmluvný prevod nehnuteľností – odpredaj 
pozemkov:  

- parc. č. KNC 1813/154 vo výmere 31 m2, druh pozemku – zastavaná plocha, 
- parc. č. KNC 1813/244 vo výmere 125 m2, druh pozemku – zastavaná plocha, 

k. ú. Snina, v celkovej výmere 156 m2 za cenu 4 460,- Sk (148,04 €), t. j. 100 m2 po 25,- Sk/m2 
(0,8298 €/m2) a 56 m2 po 35,- Sk/m2 (1,1618 €/m2) pre: 

- Ing. Ján Dostál, rod. Dostál, bytom Snina.  
     Cena je v súlade so „Zásadami na odpredaj nevyužitých pozemkov pri IBV“.  
 
Hlasovanie: 
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Ing. 
Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 13 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   –- 
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     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 409/2008  
 
 
 

30. Rôzne 
a) Informatívna správa kontrolnej komisie z prejednania sťažnosti petičného výboru 
obyvateľov sídliska I. mesta Snina  

 
     Písomný materiál predložil a spracoval Mgr. Juraj Skrip, poslanec MsZ Snina  
 
     Ing. Ján Čop – MsR odporúča zmeniť uznesenie takto: „ukladá predsedovi kontrolnej komisie 
spracovať písomnú odpoveď k jednotlivým bodom sťažnosti a odpovedať sťažovateľovi i na 
Najvyšší kontrolný úrad v zmysle zákona č. 152/1990 Zb. v termíne do 15. 09. 2008.  
 
     Mgr. Juraj Skrip – je to veľmi obšírna problematika, ktorej sa treba venovať 3 – 4 mesiace, 
preto navrhuje, aby to prešetril hlavný kontrolór.  
 
     Ing. Ján Čop – takúto sťažnosť môže prešetriť iba komisia zriadená mestským zastupiteľstvom. 
Tou komisiou, ktorú MsZ poverilo, je kontrolná komisia. Preto by stanovisko mala zaujať kontrolná 
komisia a nie hlavný kontrolór.  
 
     Ing. Ján Harmaňoš – je tiež toho názoru, že zaujať stanovisko má kontrolná komisia ktorá bola 
poverená MsZ.  
 
     Mgr. Juraj Skrip – potom navrhuje, aby analýzu k tejto sťažnosti napísal hlavný kontrolór 
a komisia napíše odpoveď sťažovateľovi.  
 
     Ing. Pavol Marinič – bola určená komisia, ktorá mala prešetriť postup práce primátora 
a zástupcu primátora. On sa k problémom vyjadril, čo by malo byť v zápisnici komisie. Odpoveď 
má dať kontrolná komisia.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – nejde o prešetrenie obsahovej stránky sťažnosti, ale iba to, či je 
opodstatnená alebo nie. Takto by mala ísť aj odpoveď sťažovateľovi od kontrolnej komisie.  
 
     Ing. Ján Harmaňoš – prečítal upravený písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e   správu kontrolnej komisie 
z prejednania sťažnosti petičného výboru sídliska I. mesta Snina,   u k l a d á   predsedovi 
kontrolnej komisie odpovedať sťažovateľovi i na Najvyšší kontrolný úrad v zmysle zákona č. 
152/1990 Zb. v termíne do 15. 09. 2008.  
 
Hlasovanie: 
za: MUDr. Marek Andraščík, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, 
MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Anton Vass – 9 
poslancov   
proti: Ing. Jozef Savka –1 poslanec  
zdržali sa:   Ing. Miroslav Balog, Mgr. Juraj Skrip – 2 poslanci 
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     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 410/2008  

 
 
 
30 B) Príspevok na plaveckú gramotnosť pre predškolské  i základné školy  

 
     Písomný materiál predložil a spracoval Mgr. Juraj Skrip, poslanec MsZ Snina  
 
     Mgr. Juraj Skrip – ako predkladateľ tohto materiálu navrhuje zmeniť uznesenia. Rozdal ho 
poslancom písomne.  
 
     Ing. Ján Čop – nie všetky školy sú v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta, nevieme presnú sumu 
na dopravu, preto navrhuje prijať iba všeobecné uznesenia o tom, že MsZ súhlasí s pridelením 
finančných prostriedkov na dopravu detí na plavecký výcvik. Sumu a spôsob výplaty si upresníme 
neskôr. 
 
     Mgr. Juraj Skrip – upravuje uznesenie na: „schvaľuje refundáciu finančných prostriedkov na 
dopravu na plavecký výcvik“.   
 
     Ing. Ján Harmaňoš – prečítal upravený písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    s c h v a ľ u j e   raz ročne refundáciu nákladov na dopravu pre 
predplaveckú i plaveckú prípravu pre predškolské zariadenia a základnú plaveckú prípravu pre 
základné školy do obdobia výstavby mestského kúpaliska v Snine,   u k l a d á   mestskému úradu 
zapracovať uvedené čiastky do najbližšej zmeny rozpočtu .  
 
Hlasovanie: 
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Ing. 
Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 13 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 411/2008  
 
 
     Ing. Štefan Milovčík – navrhuje, aby sme cez víkendy umožnili občanom mesta návštevu 
plavárne v Humennom tým, že im poskytneme bezplatnú dopravu autobusom.  
 
 
30 F) Odpredaj pozemkov pri kaštieli  
 
     Ing. Jozef Savka – písomne predložil návrh na uznesenie ohľadom odpredaja pozemkov pri 
kaštieli. Primátor navrhuje pozemky pri kaštieli vymeniť za pozemky pri gymnáziu, pričom ide 
o lukratívne pozemky v centre mesta a nevieme, na čo budeme v budúcnosti tieto pozemky 
potrebovať, keďže je pri týchto pozemkoch sídlisko. Cena 1.700 tis. Sk za pozemky pri kaštieli nie 
je vysoká.  
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     JUDr. Iveta Bžánová – túto vec už treba uzavrieť. Vieme už asi 4 roky, že VÚC nám tieto 
pozemky neodpredá za sumu nižšiu ako za cenu stanovenú znaleckým posudkom.  
 
    Ing. Ján Čop – navrhuje prijať uznesenie bez sumy.  
 
     Ing. Ján Harmaňoš – prečítal návrh na uznesenie od Ing. Savku.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ú h l a s í   s odkúpením nehnuteľností od VÚC PSK 
zapísaných na LV č. 1970, k. ú. Snina a to:  

- pozemku parc. č. 1378/2 – zastavané plochy a nádvoria o výmere 2 425 m2, 
- pozemku parc. č. 1378/6 – ostatné plochy o výmere 847 m2, 
- pozemku parc. č. 1378/7 – ostatné plochy o výmere 505 m2, 
- pozemku parc. č. 1379 – zastavané plochy a nádvoria o výmere 261 m2, 
- pozemku parc. č. 1382/3 – ostatné plochy o výmere 2 177 m2, 
- pozemku parc. č. 1382/4 – zastavané plochy a nádvoria o výmere 39 m2, 
- pozemku parc. č. 1384/8 – ostatné plochy o výmere 772 m2, 
- stavba s. č. 72 na parcele č. 1379 

za kúpnu cenu 1 752 950 ,- Sk (58 187.28 €), konverzný kurz 30,1260, za podmienky 
bezodplatného zriadenia vecného bremena práva prechodu a prejazdu cez pozemky parc. č. 1378/2, 
1378/7, 1378/6, 1382/8, 1382/3 a 1382/54 v prospech oprávneného z vecného bremena I. – PSK 
a oprávneného z vecného bremena II. – Združená stredná škola v Snine, k nehnuteľnostiam – 
garáže, s. č. 72 na parc. č. 1378/5, dielne – s. č. 72 na parc. č. 1378/4, sociálno-prevádzkový objekt 
– s. č. 72 na parc. č. 1378/3, zapísaných na LV č. 1970, k. ú. Snina, vo vlastníctve oprávneného 
z vecného bremena I. – PSK a správe oprávneného z vecného bremena II.  – Združená stredná škola 
v Snine, s prevodom do vlastníctva mesta.  
     Všeobecná hodnota nehnuteľného majetku stanovená znaleckým posudkom č. 49/2008 zo dňa 
11. 07. 2008, vyhotoveným Ing. Jozefom Galandom v zmysle Vyhlášky MS SR č. 492/2004 Z. z. 
o stanovení všeobecnej hodnoty majetku, predstavuje 1 752 950,- Sk, t. j. 58 187,28 €.  
 
Hlasovanie: 
za: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Jozef Savka Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav 
Suchý – 5 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   MUDr. Marek Andraščík, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník,  Anton Vass - 8 poslancov 
 
     Ing. Ján Harmaňoš – prečítal návrh na uznesenie od Ing. Čopa.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ú h l a s í   s odkúpením nehnuteľností od VÚC PSK 
zapísaných na LV č. 1970, k. ú. Snina a to:  

- pozemku parc. č. 1378/2 – zastavané plochy a nádvoria o výmere 2 425 m2, 
- pozemku parc. č. 1378/6 – ostatné plochy o výmere 847 m2, 
- pozemku parc. č. 1378/7 – ostatné plochy o výmere 505 m2, 
- pozemku parc. č. 1379 – zastavané plochy a nádvoria o výmere 261 m2, 
- pozemku parc. č. 1382/3 – ostatné plochy o výmere 2 177 m2, 
- pozemku parc. č. 1382/4 – zastavané plochy a nádvoria o výmere 39 m2, 
- pozemku parc. č. 1384/8 – ostatné plochy o výmere 772 m2, 
- stavba s. č. 72 na parcele č. 1379 
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za podmienky bezodplatného zriadenia vecného bremena práva prechodu a prejazdu cez pozemky 
parc. č. 1378/2, 1378/7, 1378/6, 1382/8, 1382/3 a 1382/54 v prospech oprávneného z vecného 
bremena I. – PSK a oprávneného z vecného bremena II. – Združená stredná škola v Snine, 
k nehnuteľnostiam – garáže, s. č. 72 na parc. č. 1378/5, dielne – s. č. 72 na parc. č. 1378/4, sociálno-
prevádzkový objekt – s. č. 72 na parc. č. 1378/3, zapísaných na LV č. 1970, k. ú. Snina, vo 
vlastníctve oprávneného z vecného bremena I. – PSK a správe oprávneného z vecného bremena II.  
– Združená stredná škola v Snine, s prevodom do vlastníctva mesta.  
     Všeobecná hodnota nehnuteľného majetku stanovená znaleckým posudkom č. 49/2008 zo dňa 
11. 07. 2008, vyhotoveným Ing. Jozefom Galandom v zmysle Vyhlášky MS SR č. 492/2004 Z. z. 
o stanovení všeobecnej hodnoty majetku, predstavuje 1 752 950,- Sk, t. j. 58 187,28 €.  
 
Hlasovanie: 
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. 
Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 12 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:   Ing. Jozef Savka - 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 412/2008  
 
 
 
30 D)  Návrh revitalizácie mestskej časti sídliska I.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – ako predkladateľ tohto materiálu navrhuje jeho stiahnutie z rokovania.  
 
 
 
30 E) Odpredaj bytu z vlastníctva Mesta Snina  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Michal 
Harakaľ, oddelenie správy majetku a služieb.  
 
     Ing. Ján Čop – na tento byt sú 2 žiadosti. Druhým žiadateľom je bývalý manžel RNDr. 
Lazorovej.  
 
     JUDr. Ján Paľovčík – prečítal rozsudok Krajského súdu, na základe ktorého je žiadosť p. 
Gnipa bezpredmetná.  
 
     Ing. Ján Harmaňoš – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   odpredaj: 

- bytu č. 25 na Ul. Komenského 2665 v Snine, LV 5390, postavený na parcele č. KNC 
857/62, k. ú. Snina, 

- spoluvlastníckeho podielu na spoločných častiach a spoločných zariadeniach, 
- pozemku v podiele 77/5163 

z vlastníctva Mesta Snina v zmysle zákona č. 182/1993 Z. z. o vlastníctve bytov a nebytových 
priestorov v znení neskorších zmien a doplnkov a v súlade s VZN mesta Snina č. 29/1995 a jeho 
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doplnkov podľa návrhu, ktorý tvorí súčasť uznesenia, so zľavou 20 % z  kúpnej ceny bytu, 
s podmienkou úhrady nákladov súvisiacich s prevodom zo strany kupujúcich.   
 
Hlasovanie: 
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Pavol Diňa, Ing. Ján 
Harmaňoš, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jozef Savka, MUDr. Miroslav 
Suchý, Anton Vass – 10 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   Ing. Ján Čop,  Ing. Štefan Nevoľník – 2 poslanci 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 413/2008  
 
 
 
30) Rôzne  
 
     Ing. Štefan Milovčík – 10. 10. 2008 bude mimoriadne MsZ pri príležitosti 665. výročia mesta 
Snina; 
                                          - 28. 09. 2008 MVDr. Juško všetkých pozýva na pravidelné stretnutie – 4. 
podujatie pod názvom  Človek pes a kôň.  
 
     Ing. Jozef Savka – opraviť lávku na Table, ktorá prechádza cez  Cirochu oproti SAD – úloha. 
 
     Ing. Ján Čop – nový volejbalový oddiel sa vytvárať nebude. Malo to ísť pre klub SKÓRE, tak 
ako to bolo predkladané.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – na budúce zasadnutie MsZ to dať na preschválenie.  
 
     Mgr. Juraj Skrip – v prevádzke nachádzajúcej sa za budovou VVS je agresívny pes, ktorý 
ohrozuje deti - žiada MsP, aby vykonala nápravu – úloha;  

                         – pri tvorbe nového cestovného poriadku je potrebné, aby mesto tento 
poriadok pripomienkovalo (ide hlavne o prepojenie jednotlivých spojov Snina – Humenné, keďže 
spoje do jednotlivých miest Slovenska sú hlavne z Humenného a občania Sniny potom musia  
v Humennom na tieto spoje dlho čakať) - úloha. 
 
     JUDr. Iveta Bžánová – v mene organizátorov ďakuje za spoluprácu a ústretovosť pri 
organizovaní festu pracovníkom VPS Snina, s. r. o., štátnym policajtom, MsP, pracovníkom úradu, 
poslancom a všetkým občanom, ktorí sa na tejto akcii zúčastnili.  
 
     Ing. Ján Čop – apeluje na vlastníkov pozemkov v RO Rybníky, aby sami upravovali pozemky 
a nie si iba pýtať nájom za usporiadanú akciu a pozemky musí upravovať VPS-ka.  
 
     Ing. Jozef Savka – LPUS mala uzatvorenú zmluvu s usporiadateľmi za istých podmienok, ktoré 
boli dodržané.  
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32) Záver  
 
     Zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Snine ukončil Ing. Štefan Milovčík, primátor.  
 
 
 
 
 
Ing. Štefan Milovčík         Ing. Jana Rosičová 
       primátor                             prednostka 
 
 
 
 
 
 
Overovatelia:   Ing. Jozef Savka  
 
  Mgr. Juraj Skrip 
 
 
 
 
Snina 17. 09. 2008  
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